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Deltagere 

Deltagere med stemmeret Deltagere uden stemmeret 

Andreas Graversen Roskilde VK Mads Olsen Volleyball Danmark 

Jørgen Erik 
Christensen 

Team Køge Volley Per Hansen SVBK Bestyrelse & 
økonomiansvarlig 

Kirsten Christensen Frederiksberg Volley Pernille Martensen RS Rødovre Volley 

Mie Nonbo Holck VLI  
SVBK formand & TU/DU 

Jens Ryskov Madsen 
”Mads” 

Grøndal EV, dirigent 

Niels-Erik Broberg Hvidovre VK 
SVBK UU 

Villy Rosendahl-Kaa SVBK Bestyrelse & DU/TU 

Peder Toftgård RS Rødovre Volley 
SVBK UU 

Christina Cassone 
(CC) 

SVBK kredssekretær og 
referent 

Robert Mikelsons Volleyball Danmark & 
Gentofte Volley 

  

Simon Øksnebjerg Glostrup IC 
SVBK Bestyrelse & UU 

  

Steen Spangen Brøndby VK   

 
15 personer var fremmødt, heraf 9 stemmeberettigede 
 
Formanden bød velkommen til de fremmødte. 
 
 

1 Valg af dirigent 

 
Jens Ryskov Madsen (Mads) blev foreslået som dirigent og valgt. 
 
Mads takkede for valget og konstaterede, at alle formalia er overholdt og mødet er lovligt 
og rettidigt indkaldt. 
 
Dirigenten gjorde opmærksom på en ændring i dagsorden ift. vedtægterne.  
Under punkt 4 hvor bestyrelsen ønsker at gør opmærksom på det nye gebyr-forslag, 
flyttes til punkt 7 – Eventuelt. 
 
Dirigenten gav herefter ordet til formanden. 
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2 Formands- og Udvalgsberetninger 

Bestyrelsens beretning 

 
Mie Holck 
 
 
 
 
Mads 

 
Formanden havde ikke meget at tilføje den skriftlige beretning. Det 
har været et specielt år for alle hvor vores sidste rep.møde blev 
udskudt og afholdt i september, seniorerne blev lukket ned ca. 2 mdr. 
efter og kort efter blev resten også lukket ned. 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål til bestyrelsesberetningen 
og konstaterede at det var der ikke. 
 

Turneringsudvalgets og Dommerudvalgets beretning (TU/DU) 

 
Villy 
 
 
 
 
Mads 

 
Formanden for Turnerings- og Dommerudvalget havde ikke mange 
yderligere kommentarer til den skriftlige beretning. Han tilsluttede sig 
til det formanden havde sagt: det har været et mærkeligt år og vi 
glæder os til at komme i gang igen efter sommerferien. 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål til TU- og DU-beretningen 
og konstaterede at det var der ikke. 
 

Ungdomsudvalgets beretning (UU) 

 
Simon 
Øksnebjerg 
 
 
 
Mads 

 
Formanden for Ungdomsudvalget kunne også tilslutte sig de andre 
og konstatere at aktivitetsniveauet har været lavt selvom 
ungdommen først blev lukket ned senere. Vi har dog haft en lille 
stigning i aktiviteterne nogle steder trods Corona. 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål til UU-beretning og 
konstaterede at det var der ikke. 
 
Dirigenten satte beretningerne til afstemning. Beretningerne blev 
enstemmigt godkendt. 
 

3 Fremlæggelsen af det reviderede regnskab 

 
Per Hansen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Den økonomiansvarlige, Per Hansen, fremlagde regnskabet. 
 
Per fremlagde de konti hvor der er betydelige afvigelser fra budgettet 
2020. 
 
Indtægter 
De fleste indtægter er faldet grundet Covid-19. 
Der er f.eks. blev afholdt færre stævner for alternative stævner (konto 
1103), kids/teen (konto 1202 og 1203) og Grand Prix (konto 1204). 
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Mads 
 
 
 

Konto 1132/1133: Der er ikke blevet opkrævet lige så mange bøder 
som budgetteret. Dette skyldes bl.a. arbejdet på området men også 
Covid-19 da der er blevet spillet færre kampe. 
 
Udgifter 
Konto 2140 - Feriepenge: Udbetaling af indefrosne feriepenge som 
ikke var budgetteret. 
2208 - Diverse projekter: Fordi meget af idrætten var gået i stå eller 
under skarpe retningslinjer, har der ikke været mulighed for at sætte 
projekter i gang. Det der er bogført på kontoen, er bussen til Sverige 
fra januar 2020. 
 
Konto 2308/2309: færre stævner betyder færre udgifter på afgifter og 
præmier. 
 
Dommerudvalget (konto 2401-2490): grundet Covid-19 har vi haft 
færre aktiviteter i form af kurser, dommerplejer osv. 
 
Konto 2612 – Præmier (Kidsvolley): selvom vi afskaffede medaljer, 
har vi brugt penge på Kidsvolley Passet. Der er købt nok ind også til 
2021. 
 
Vi fik desværre ikke hjemsendelsen dækket for Christina i foråret 
2020. Det lykkedes til gengælde i 2021. 
Heldigvis ser vores økonomi fin ud. Den eneste udfordring var cash-
flowet i visse perioder, men det blev løst idet forbundet betalte deres 
lån tilbage før tid. 
 
Dirigenten satte herefter regnskabet til afstemning. 
Det reviderede regnskab blev enstemmigt godkendt. 

4 Fastsættelse af kontingent 

 
Mads 
 
Per 
 
Mads 
 
 
Steen 
 
 
 
Per/CC 
 
 

 

Bestyrelsen havde stillet forslag om uændret kontingent. 
 
Per gjorde opmærksom på kontoen til kompensationen. 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål eller kommentarer til 
budgettet og fastsættelse af kontingentet. 
 
Dommerkurser burde være gratis. 
Undrede sig over at der er ingen indtægter under dommerkurser, men 
der er udgifter, 
 
Forklarede at det er fordi SVBK kun har spotkurser (som er gratis) 
mens Volleyball Danmark har de ”rigtige” dommerkurser. Derfor er det 
op til forbundet om dommerkurser kan være gratis. 
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Kontingentet blev sendt til afstemning. 
Kontingentet blev enstemmigt godkendt. 
 

5 Behandling af indkomne forslag 

Mads 
 
Per 
 
 
 
 
Mads 
 
 

Gav ordet til den økonomiansvarlige. 
 
Der er budgetteret med et stort overskud i 2021 som skyldes vi har 
fået kompensationen for Christina. 
Bestyrelsen synes pengene skal tilbage til klubberne. 
Forslaget er endt hvor det er endt efter lidt arbejde og dialog. 
 
Dirigenten satte herefter forslaget til afstemning. 
Forslaget blev enstemmigt godkendt. 

 Suspension af mødet 

Mie 
 
Simon 
 
 
 
 
 
 
 

Vi fik desværre ingen indstillinger til vores priser. 
 
Gav ordet til UU-formanden, Simon Øksnebjerg. 
 
I dag tager vi afsked med en ildsjæl. 
Første gang vi mødte hinanden, sad vi i hver vores bestyrelse. Du i 
Sjællands Volleyball Kreds og jeg i Københavns Volleyball Kreds. Du 
har lige siden fusionen mellem de 2 kredse være aktiv i bestyrelsen 
og UU. 
Gennem årene har du siden været meget aktiv inden for 
ungdomsvolley, både i egen klub og kredsen, hvor du enten har været 
medlem eller formand for kredsens UU. De sidste år har du været 
aktiv i FU som økonomiansvarlig. 
 
Vi har haft mange gode snakke i UU, hvor du har været god til at lytte 
men også selv komme med forslag til udviklingen af ungdommen i 
SVBK. 
 
Vi takker dig for din store indsats gennem årene. 
 
Giv en hånd til Per Hagbard Hansen. 
 

 Mødet genoptages. 
 

6 Valg af formand og 3 bestyrelsesmedlemmer 

 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 

 
VALG AF FORMAND 
 
Mie Holck har valgt at stille op som formand. 
Dirigenten spurgte forsamlingen om der var nogle kandidater til 
formandsposten og konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
Mie Holck blev valgt som formand. 
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Mads 
 
 
 
 
 
 
Pernille 
 
Mie 
 
 
 
 
Pernille 
 
Broberg 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
Broberg 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER 
 
Der er 4 bestyrelsesposter på valg i år: 3 poster for 2 år og 1 post for 
1 år. 
Morten Løgager (fuldmagt) og Ernst Knudsen er på valg og villig til 
genvalg.  
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til bestyrelsen, der var 
villige til at stille op. 
 
Hvad ligger der i arbejdet? 
 
Der er 4-6 møder om året. Der tjekkes op på udvalgene, økonomi, 
forbund og projekter. 
Det er et godt forum for at ændre noget og gøre det bedre. 
Vi har Christina ansat så meget af arbejdet gøres af hende. 
 
Ønskede at stille op på en post på 2 år. 
 
Ønskede at stille op på en post på 1 år. 
 
Dirigenten spurgte om der var flere kandidater til bestyrelsen og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet.  
Morten Løgager, Ernst Knudsen og Pernille Packert Martensen blev 
valgt ind i bestyrelsen for en 2-årige periode. 
Niels-Erik Broberg ind i bestyrelsen for en 1-årige periode. 
 
VALG TIL TURNERINGSUDVALGET (TU) OG 
DOMMERUDVALGET (DU) 
 
Ernst Knudsen, Villy Rosendahl-Kaa og Niels-Erik Broberg var villige 
til genvalg i TU/DU.  
Mie Holck og August Jelert var ikke villig til genvalg. 
 
Vil gerne have flere i DU som faktisk er interesserede i 
dommerområdet. 
 
Spurgte om der var andre kandidater til TU/DU og konstaterede at 
dette ikke var tilfældet. 
 
Ernst Knudsen, Villy Rosendahl-Kaa og Niels-Erik Broberg blev valgt 
ind i TU/DU. 
 
Dirigenten konstaterede at bestyrelsen kan tilforordne medlemmer til 
TU/DU. 
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Mads 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Simon 

 
VALG TIL UNGDOMSUDVALGET (UU) 
 
Bertram Rygaard-Rasmussen er ikke villig til genvalg. 
Simon Øksnebjerg, Morten Løgager (fuldmagt) og Peder Toftgård var 
villige til genvalg i UU. 
  
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til UU og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
Dirigenten konstaterede at bestyrelsen kan tilforordne medlemmer til 
UU. 
 
En opfordring til at kontakte os hvis I har nogle navne i klubberne vi 
kan tage kontakt til og høre om de vil være med i et udvalg. Det har 
været rigtig dejligt at få nye og yngre medlemmer sammen med de 
mere rutinerede der allerede er i udvalgene. 
 
VALG AF REVISORER 
 
2 kritiske revisorer: 
Peder Toftgård og Steen Spangen ønskede at genopstille. 
Spurgte om der var andre kandidater til revisorposterne og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
Steen Spangen stillede op og blev sammen med Peder Toftgård valgt 
som til kredsens kritiske revisorer. 
 
1 revisorsuppleant: 
Dirigenten spurgte om der var kandidater til posten som 
revisorsuppleant.  
 
Per Hansen stillede op og blev valgt. 
 

7 Eventuelt 

 
Mads 
 
 
Mie 
 
 
 
 
Mads Olsen 
 
Simon 
 
 

 
Som nævnt i starten vil det nye gebyr-forslag blive diskuteret under 
dette punkt. 
 
Vi har sat den på dagsordenen fordi når vedtaget, har det betydning 
også for SVBK. 
Den kommende bestyrelse skal drøfte hvordan vi skal håndtere det til 
budget 2022. 
 
Har klubberne regnet på det? 
 
Vi har regnet på det i Glostrup. Vi kommer til at betale mere grundet 
divisionsholdet. 
 



REFERAT 

 
 
Broberg 
 
Mie 
 
 
 
Steen 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 
Per 
 
 
 
Mads 
 
Mads Olsen 
 
 
 
Mie 

 
I Hvidovre bliver det 30.000 dyrere. 
 
I VLI bliver det også dyrere fordi vi ikke har ungdom. 
Det handler om retorik og hvordan man italesætter det i klubberne. 
Det bliver godt ikke at jagte spillerne for licensen. 
 
I Brøndby bliver det også dyrere men det bliver godt at slippe for den 
personlige licens. 
 
Tanken var at det skulle være en 0-sumsspil. Der er prioriteret på at 
ungdomsarbejdet skulle være billigere, men det betyder ikke at 
kontingentet nødvendigvis skal ned for ungdommen. Det er op til 
klubberne om hvordan man fordeler kontingentet internt. 
Målet var at det skulle være enklere at gennemskue. 
 
Mie og jeg har arbejdet med det i efteråret. 
De rene serieklubber vil også få gavn af det da serie 1+2 ikke skal 
betale kredsholdslicens. 
 
Spurgte om der var andre kommentarer under eventuelt. 
 
Tak for lån. Vi havde problemer og så er det godt man har venner 
man kan få hjælp af. Og godt med vores nye direktør har kunnet få 
styr på økonomien så hurtigt. 
 
Tak til Mads for igen at være dirigent på vores rep.møde. 
Det er dejligt med nye ansigter i bestyrelsen. 
Håber vi kan være flere og fylde salen op til næste års rep.møde. 
  

 


